
Styrelsemöte  
 23/4-23 Kl. 1800  

Växjöortens Fältrittklubb, Växjö 

 

Närvarande: Tobias Jönberg, Fredrika Hallberg Ehrner, Fredrik Sager, Elin 
Gunnarsson, Lisa Gustafsson, Andreas Ejderland, Roland Östberg, Karin 
Klevegård via länk och Rebecka Ernerstam - del av möte och Peter Wibrån – 
adjungerad. 
 

Frånvarande: Lars Nilsson 

 

4:1 Mötet öppnas 

 

4:2 Val av justerare för mötet 
Andreas Ejderland och Roland Östberg valdes till justerare för mötet. 
 

4:3 Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes 

 

4:4 Föregående mötesprotokoll 
Protokollet godkändes 

 

4:5 Rapport från ungdomssektionen BUS 

Ungdomssektionen har haft ett möte där de diskuterade vad som ska stå i presentationerna 
för BUS på instagram och hemsidan. 
BUS har genomfört käpphästhoppning och äggjakt under påsklovet. 
 

4:6 Ekonomisk rapport 
Ingen rapport att gå igenom då Lars var frånvarande. 
 

4:7 Inkomna skrivelser 
Inga inkomna skrivelser 
 

4:8 Bidragsansökan 

Bidrag från Växjö kommun kommer att betalas ut i närtid. 
 Inget mer att rapportera 

 

4:9 Rapporter från 

 - Klubbchef 
VFK kommer att ha två sommarjobbare 2023. 
Maxi firar 50 års jubileum 24/4–4/6. Vi kommer att delta 1/5 mellan kl. 10.00-13.00 

med ponnyridning på Maxis parkering utanför Hööks butik. 
 



Anticimex gjorde en genomgång av anläggningen den 3:e april. De återkommer med 

förslag på åtgärder mot gnagare med mera. 
Kommunen har varit och sett över vilka trafikåtgärder som är möjliga på Sundetvägen, söder 
om Södra stallet, för att göra övergången från den nya anläggningen till den gamla 
anläggningen säkrare. 
 

Styrelsen beslutade att stå fast vid den lön Peter erbjudit som projektledare på 
TRS. Styrelsen beslutade att Lars och Peter arbetar fram en lönepolicy för VFK. 

Styrelsen diskuterade arvodesfrågan för en tävlingsansvarig på VFK. Styrelsen bordlägger 
frågan för att kunna diskutera sig samman om vad som ska ingå i en arvoderad tjänst för 
tävlingarna. Det ska vara klart innan sista juni för att ligga i fas inför inomhussäsongen. 
 

 

• personal/ utbildning 
Elin träffade Peter och VFK:s personal den 12 april. Där diskuterade de 
samverkansformer för det kommande året och kom fram till att Elin ska gästa ett 
personalmöte cirka en gång per kvartal. Första tillfället blir den 7 juni.  
Den workshop/ processdag som hölls i oktober förra året framhölls som positiv, 
bland annat för att den bidrog till att skapa kontakt mellan personal och styrelse. Det 
fanns önskemål om liknande upplägg i framtiden. 

 

Elin har haft ett digitalt möte med idrottskonsulent Janina Forslund från RF-SISU hölls 
den 13 april. Det finns i dagsläget tre pågående projekt som är beviljade 25’ vardera. 
Projekten syftar till att utveckla stallvärdarna, att skapa ett pedagogiskt teorirum på 
nya anläggningen samt de funktionärsfilmer som ska finnas på hemsidan framöver. 

 

 

• verksamheten 
Två av skolhästarna är fortfarande till salu.  
Storhästen som vi köpte i mars har provat på att gå lektion vid ett par tillfällen och 
har gjort det mycket bra. 

 

Vi har under april genomfört följande: 
-prova på ridning – Kul med Häst 
-programridning för Jill Brandt 
-dagridläger för barn och ungdomar två dagar under påsklovet 
- stallfritids under påsklovet 
- privatlektioner 
 

- byggsektion 

I det nya stallet är 30 boxar målade in - och utvändigt. 
Material till hästarnas utrustning är beställd. 
Renovering av köket i nuvarande klubbstuga är i stort sett klar. 
Stomme till speglar som ska sättas upp på norra gaveln i stora ridhuset är påbörjade, de 
beräknas vara klara inom två veckor. 
 

- arenasektionen 



Styrelsen beslutade att vi köper förbrukningsmaterial från Börjes då de genererar i form av 
sponsring.  Peter pratar med Johanna om det. 
 

- tävlingskommittén/Sponsring 

Vi behöver fortfarande få in sponsorer till årets tävlingar. Så kom gärna med 

förslag på företag vi kan kontakta! Kontakta Peter Wibrån, som  är ansvarig för sponsring, 
om du har förslag och idéer på företag som kan kontaktas. 
 

Den första tävlingen, Påskhoppet, blev inställd på grund av problem med vattensjuk 
parkering och få anmälningar.  
Vi hade en fixardag på anläggningen den 22/4 då vi städade sekretariatet och domartorn. De 
som var där ställde även i ordning fiket, städade uteplatsen och tvättade tävlingshinder. 
Vårdressyren hade 40 av 40 anmälningar, Valborshoppet för ponny kortas av från  
3 dagar till 2 - dagars tävling och kommande tävling Springshow för ponny och häst har gott 
om anmälningar. 
 

Peter undersöker vilka möjligheter det finns att ha två fordon med harv i gång samtidigt på 
tävling. 
 - cafeteria /trivselkommittén 

Caféterian i klubbstugan kommer att kunna användas till tävlingen Valborgshoppet. 
 

4:10 Övriga frågor 
Elin har haft kontakt med Janina om fortsatt arbete från teambuildingsdagen. Elin och Janina 
har fortsatt kontakt om en dag då personal och styrelse ska träffas för fortsatt arbete. 
 

Vecka 19 kommer Jonas från GoBrave att vara på VFK och filma funktionärsfilmer. Eventuellt 
kan styrelsen bli fotade i samband med det, att användas som presentation på hemsidan, av 
styrelsen.  
 

Styrelsen hade en diskussion inför Svenska Ridsportförbundets årsstämma den 6 maj 2023. 
Styrelsen beslutade vid tidigare möte att Tobias Jönberg är Växjöortens Fältrittklubbs ombud 
till stämman, samt att Tobias utser ytterligare ett ombud. 
Växjöortens Fältrittklubb har två ombud, Tobias Jönberg och Karin Klevegård, som kommer 
att delta på stämman. Efter presentationer på stämman röstar ombuden så som upplevs 
bäst för ridsporten. 
 Ombuden har vid ett tillfälle lyssnat in hur styrelsen ställer sig till de stadgeändringar och 
motioner som inkommit till förbundet samt hur man ställer sig till personval i kommande 
styrelse. Ombuden har även vid dagens möte lyssnat in de åsikter som fanns inför stämman. 
 

4:11 Mötet avslutas 

 

Nästa möte blir på Stoby måleri, Smedjegatan 47, söndag den 28 maj kl.18. 
 

___________________________________             _____________________________________ 

Ordförande Tobias Jönberg               Sekreterare Lisa Gustafsson 

 



___________________________________             _____________________________________ 

Justerare Andreas Ejderland                                 Justerare Roland Östberg 


